



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1029

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1984

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 1029	1976	1. Nos. 15131-15146
--------------------	-------------	----------------------------

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 26 November 1976 to 30 November 1976*

	<i>Page</i>
No. 15131. Spain and Malta:	
Air Transport Agreement (with annex). Signed at Madrid on 3 July 1976	3
No. 15132. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Italy:	
Agreement concerning the sale in Italy of scrap, surplus and waste material belonging to the command of the Royal Air Force in Italy. Signed at Rome on 29 January 1976	25
No. 15133. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Sudan:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning a grant by the Government of the United Kingdom to the Government of the Sudan (with annexes). Khartoum, 16 February 1976	33
No. 15134. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Republic of Korea:	
Agreement for the promotion and protection of investments. Signed at Seoul on 4 March 1976	
Exchange of notes constituting an agreement extending to Hong Kong the above-mentioned Agreement. Seoul, 4 March 1976	61
No. 15135. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Poland:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the settlement of certain residual matters arising from the termination of the Agreement of 14 January 1949 relating to money and property subjected to special measures since 1 September 1939. London, 30 March 1976	87
No. 15136. Netherlands and Bangladesh:	
Agreement concerning cooperation in the establishment of a design and inspection office for inland water transport mechanized craft in Bangladesh. Signed at Dacca on 11 March 1975	93

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1029

1976

I. Nos 15131-15146

TABLE DES MATIÈRES

I

***Traités et accords internationaux
enregistrés du 26 novembre 1976 au 30 novembre 1976***

	<i>Pages</i>
N° 15131. Espagne et Malte :	
Accord relatif aux transports aériens (avec annexe). Signé à Madrid le 3 juillet 1976 .	3
N° 15132. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Italie :	
Accord relatif à la vente en Italie de matériel réformé excédentaire et de rebut appartenant au commandement de la Royal Air Force en Italie. Signé à Rome le 29 janvier 1976 .	25
N° 15133. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Soudan :	
Échange de notes constituant un accord relatif à un don du Gouvernement du Royaume-Uni au Gouvernement du Soudan (avec annexes). Khartoum, 16 février 1976 .	33
N° 15134. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et République de Corée :	
Accord relatif à la promotion et à la protection des investissements. Signé à Séoul le 4 mars 1976	
Échange de notes constituant un accord portant extension à Hong-kong de l'Accord susmentionné. Séoul, 4 mars 1976 .	61
N° 15135. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pologne :	
Échange de notes constituant un accord concernant le règlement de certaines questions restées en suspens du fait de l'expiration de l'Accord du 14 janvier 1949 relatif aux capitaux et aux biens soumis à des mesures spéciales depuis le 1 ^{er} septembre 1939. Londres, 30 mars 1976 .	87
N° 15136. Pays-Bas et Bangladesh :	
Accord de coopération relatif à la création d'un bureau d'études et d'inspection d'automoteurs destinés au transport par voies d'eau intérieures au Bangladesh. Signé à Dacca le 11 mars 1975 .	93

No. 15137. Netherlands and Pakistan:

Agreement concerning cooperation in the establishment of a Drainage and Reclamation Institute of Pakistan (DRIP). Signed at Islamabad on 25 September 1975 105

No. 15138. Netherlands and Israel:

Cultural Agreement. Signed at The Hague on 10 November 1975 117

No. 15139. Netherlands and Czechoslovakia:

Agreement on economic, industrial and technical co-operation. Signed at The Hague on 19 November 1975 123

No. 15140. Netherlands and Federal Republic of Germany:

Exchange of notes constituting an agreement concerning delimitation of the frontier at the Molenbeek (Mühlenbach) and the Rammelbeek (Rammelbach). Bonn, 29 September and 24 November 1975 129

No. 15141. Netherlands and Australia:

Agreement for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal evasion with respect to taxes on income (with protocol). Signed at Canberra on 17 March 1976 135

No. 15142. Belgium and Turkey:

Consular Convention (with exchanges of letters). Signed at Ankara on 28 April 1972 183

No. 15143. Belgium and Yugoslavia:

Convention concerning the recognition and enforcement of judicial decisions relating to maintenance obligations. Signed at Belgrade on 12 December 1973 233

No. 15144. Belgium and Tunisia:

General Convention on social security. Signed at Tunis on 29 January 1975

Protocol to the above-mentioned Convention relating to social security for students. Signed at Tunis on 29 January 1975 243

No. 15145. Belgium and Tunisia:

Convention for the avoidance of double taxation and the regulation of certain other matters with respect to taxes on income and fortune. Signed at Tunis on 22 February 1975 319

No. 15146. Belgium and Union of Soviet Socialist Republics:

Agreement concerning co-operation in the field of tourism. Signed at Moscow on 25 June 1975 383

	<i>Pages</i>
N° 15137. Pays-Bas et Pakistan :	
Accord de coopération en vue de la création d'un Institut pakistanais d'assainissement et de mise en valeur des terres (DRIP). Signé à Islamabad le 25 septembre 1975	105
N° 15138. Pays-Bas et Israël :	
Accord culturel. Signé à La Haye le 10 novembre 1975	117
N° 15139. Pays-Bas et Tchécoslovaquie :	
Accord de coopération économique, industrielle et technique. Signé à La Haye le 19 novembre 1975	123
N° 15140. Pays-Bas et République fédérale d'Allemagne :	
Échange de notes constituant un accord relatif au tracé de la frontière au Molenbeek (Mühlenbach) et au Rammelbeek (Rammelbach). Bonn, 29 septembre et 24 novembre 1975	129
N° 15141. Pays-Bas et Australie :	
Convention tendant à éviter la double imposition et à prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu (avec protocole). Signé à Canberra le 17 mars 1976	135
N° 15142. Belgique et Turquie :	
Convention consulaire (avec échanges de lettres). Signée à Ankara le 28 avril 1972	183
N° 15143. Belgique et Yougoslavie :	
Convention sur la reconnaissance et l'exécution des décisions judiciaires en matière d'obligations alimentaires. Signée à Belgrade le 12 décembre 1973 ...	233
N° 15144. Belgique et Tunisie :	
Convention générale sur la sécurité sociale. Signée à Tunis le 29 janvier 1975	
Protocole à la Convention susmentionnée relatif à la sécurité sociale des étudiants. Signé à Tunis le 29 janvier 1975	243
N° 15145. Belgique et Tunisie :	
Convention tendant à éviter les doubles impositions et à régler certaines autres questions en matière d'impôts sur le revenu et sur la fortune. Signée à Tunis le 22 février 1975	319
N° 15146. Belgique et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Accord concernant la coopération dans le domaine du tourisme. Signé à Moscou le 25 juin 1975	383